
K bodu rokovania č. 7

Spišská Nová Ves, 7. 5. 2024

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO
dňa 16. 5. 2024

PREDMET: CENA MESTA SPIŠSKÁ NOVÁ VES ZA ROK 2023

Predkladá: Ing. Pavol Bečarik, primátor mesta

Spracovala: Mgr. Zuzana Kleinová, vedúca kancelárie primátora

Dôvod predloženia: § 11 ods. 4 písm. o) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom
zriadení v znení neskorších predpisov

Podpisy:

Návrh na uznesenie:
Mestské zastupiteľstvo v Spišskej Novej Vsi

1. určuje, že
na hlasovanie o doručených návrhoch na udelenie ocenenia „Cena mesta Spišská Nová Ves“ sa 
použijú ustanovenia § 7- § 9 Štatútu o udeľovaní verejných ocenení Mesta Spišská Nová
Ves

2. schvaľuje
tajné / verejné hlasovanie o doručených návrhoch na udelenie ocenenia „Cena mesta 
Spišská Nová Ves“



3. rozhodlo, že
a) ocenenie „Cena mesta Spišská Nová Ves“ bude udelené 3/5 laureátom,
b) súčasťou ocenenia je finančná odmena vo výške 500,00 EUR

Návrh na uznesenie:
Mestské zastupiteľstvo v Spišskej Novej Vsi

1. schvaľuje
udelenie ocenenia „Ceny mesta Spišská Nová Ves“ za rok 2023 laureátom:
.....................................

2. ukladá
odovzdať ocenenie „Cena mesta Spišská Nová Ves“ laureátom v súlade s týmto uznesením

Zodpovedný: Mgr. Zuzana Kleinová, vedúca kancelárie primátora
Termín: 31. 12. 2024



Udelenie Ceny mesta Spišská Nová Ves za rok 2023

Mesto Spišská Nová Ves v snahe oceniť aktivitu, pravidelnú činnosť, pomoc pri výstavbe, zveľaďovaní 
a reprezentácii mesta udeľuje raz ročne Cenu mesta Spišská Nová Ves.

Cena mesta je udeľovaná osobám a kolektívom za:
- vynikajúce tvorivé výkony a významné výsledky vedeckej, technickej, umeleckej, publicistickej 
a verejno-prospešnej činnosti;
- činnosť, ktorou sa významným spôsobom ovplyvnil hospodársky a kultúrny rozvoj mesta, 
jeho propagácia doma i v zahraničí;
- záchranu ľudských životov a majetku mesta a jeho občanov.

Cenu možno udeliť jednotlivcovi za dlhoročnú spoločensky významnú činnosť, ktorou sa výrazne
zaslúžil  o  rozvoj  a  reprezentáciu  mesta  alebo  kolektívu,  ktorý  viac  rokov  svojou  prácou  a
aktivitou prináša trvalé hodnoty.

V zmysle Štatútu ceny mesta laureátovi ocenenia je odovzdaná pamätná listina opatrená 
odtlačkom mestskej pečate a podpisom primátora a finančná odmena vo výške 500 eur.

Kancelárii primátora bolo doručených 14 návrhov na udelenie Ceny mesta Spišská Nová
Ves pre tieto osobnosti s nižšie uverejneným zdôvodnením, pričom návrhy č. 1 -11 boli doručené 
do konca marca 2024 a č. 12 – 14 v priebehu apríla 2024.

1.      JUDr. Michalovi Komarovi, PhD.
2.      PharmDr. Žofii Bendžalovej Kellnerovej
3.      Ladislavovi Mačupovi
4.      PhDr. Jánovi Volnému, PhD.
5.      Mgr. Milanovi Kudrikovi
6.      Ing. Jozefovi Hüblovi, in memoriam
7.      Ing. Petrovi Kőnigovi
8.      Kazimírovi Štubňovi
9.      Ing. arch. Jánovi Pastiranovi
10. Mgr. Jolane Prochotskej
11. MUDr. Jánovi Gajdošovi
12. Eugenovi Svitanovi
13. Miroslavovi Hnátovi
14. Vlastimilovi Wojnarovi



Návrh č. 1 - JUDr. Michalovi Komarovi, PhD.

V zmysle  štatútu  Ceny mesta  Spišská  Nová Ves  dovoľujeme si  Vám,  ctené  mestské  zastupiteľstvo,
predložiť návrh na Cenu mesta Spišská Nová Ves v roku 2024, a to JUDr. Michalovi Komarovi, PhD.
pri príležitosti jeho životného jubilea - 70 rokov, ktorý odôvodňujeme nasledovne:
Ocenenie  navrhujeme  za  dlhoročný  prínos  (viac  ako  30  rokov),  osobnú  angažovanosť  pri
hospodárskom  a  sociálnom  rozvoji  mesta  Spišská  Nová  Ves,  regiónu  "Spiš",  zvyšovanie
zamestnanosti a aktívneho sociálneho dialógu s odkázanými osobami.

Bývalý okres Spišská Nová Ves (vrátane okresov Levoča a Gelnica) patril začiatkom 90. rokov k najviac
postihnutým  regiónom  na  Slovensku.  V  dôsledku  masívneho  prepúšťania  -  útlm  rudného  baníctva,
konverzia  zbrojárskeho  priemyslu,  ale  i  úpadok  stavebníctva  a  poľnohospodárstva  dosiahla  miera
nezamestnanosti takmer 30 %.

JUDr. Michal Komara,  PhD. ako riaditeľ  úradu práce v rokoch 1992-2010 sa významne angažoval a
nezištne pomáhal pri etablovaní najväčších zamestnávateľov v regióne - Embraco Slovakia, s.r.o., ale i
CRW Slovakia, s.r.o., Triplus Slovakia, s.r.o., CFM, s.r.o., Zinkoza a.s., Pass-Sk, s.r.o. a ďalšie.

V okrese ako zatiaľ jedinom na Slovensku pôsobili a účinne pomáhali experti Medzinárodnej organizácie
práce so sídlom v Ženeve. Vďaka týmto novým iniciatívam a aktívnej politiky trhu práce dosiahla miera
nezamestnanosti  v  okrese  v  roku  2007  úroveň  10,77  % čo  bola  historicky  po  roku  1989  najnižšia
nezamestnanosť. V súčasnom období dosahuje úroveň 8.76 %.

Veľmi  pozitívne  je  hodnotená  spolupráca  so  samosprávami  pri  aktívnom  zapájaní  a  udržiavaní
pracovných návykov nezamestnaných do verejnoprospešných prác.

Úrad práce v Spišskej Novej Vsi pod jeho vedením bol dlhodobo hodnotený Ústredím práce v Bratislave
ako špičková inštitúcia v rámci služieb zamestnanosti na Slovensku.

Ako  člen  a  predseda  Správnej  rady  Domovina,  n.o.  Žehra  Hodkovce  a  akreditovaný  poradca  pre
špecializované sociálne poradenstvo dlhodobo pomáha manažmentu pri zavádzaní nových inovatívnych
metód práce s klientmi zariadenia.

Na všetkých doterajších zodpovedných funkciách sa menovaný správal odborne, hlavne ľudsky, bol a je
ústretový  a  ochotný  nezištne  pomáhať  najmä  ľuďom  v  núdzi,  dôchodcom,  zdravotne  a  telesne
postihnutým a občanom odkázaným na pomoc iných. Vyzdvihujeme jeho ľudský rozmer, ako aj jeho
osobné nasadenie, empatiu a citlivý prístup v krízových situáciách. Preto v roku 2015 dostal prestížne
ocenenie  -  "Zlatá  medaila  MPSVaR SR" za výnimočnú,  ľudsky prínosovú sociálnu  prácu a  aktivity,
ktorými  napomáhajú  rozvoju  sociálnej  politiky  na  Slovensku.  V  roku  2018  bol  ocenený  „Cenou
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja“ za osobný prínos pri sociálnom rozvoji regiónu „SPIŠ“.

Pán JUDr. Michal Komara, PhD. pôsobil v sústave riadenia Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny
Slovenskej republiky v čase transformácie sociálnej sféry Slovenskej republiky, ako súčasti transformácie
spoločnosti vo všetkých jej súvislostiach a dimenziách po roku 1989.
Medzi regiónmi s najťažšími dôsledkami, ktoré priniesli "šokové terapie" zmien, osobitne v ekonomickej
sfére s významnými sociálnymi dôsledkami, bol to práve región Spiš, ktorý musel bezodkladne reagovať
na prijatie netradičných riešení v sociálnej oblasti, v položení základov sociálnych inštitúcií, potrebných
pre prechod k trhovej ekonomike.



Pán JUDr.  Michal  Komara,  PhD.  s  vysokým stupňom odbornosti,  s  entuziazmom a  na  úkor  svojho
osobného života stál na čele sociálnej transformácie regiónu, pôsobil ako riaditeľ Okresného úradu práce,
neskôr ako riaditeľ' Okresného úradu práce, sociálnych vecí a rodiny spolu 18 rokov.
Vybudoval tak v rozhodujúcej miere inštitúciu trhu práce a politiky zamestnanosti,  a to bez možnosti
nadviazať  na  predchádzajúce  skúsenosti  po zmene bývalého politického,  ekonomického a sociálneho
režimu. Vyvinul mimoriadne úsilie pre presadzovanie podpory tvorby nových pracovných miest alebo
udržania existujúcich pracovných miest, riešil podporu aktívnych nástrojov politiky trhu práce pre pomoc
etablovaniu kapitálu v spišskom regióne, vrátane príchodu zahraničného .kapitálu.
Významne  pomohol  uplatneniu  misie  expertov  Medzinárodnej  organizácie  práce,  ktorí  spolu  s
ostravským regiónom pomáhali  pozdvihnúť'  náš  spišský región v  oblasti  zamestnanosti  a  znižovania
štrukturálnej nezamestnanosti.
Pôsobil v tíme ministra práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky, ktorý pripravil závažný
dokument "Koncepcia transformácie sociálnej sféry Slovenskej republiky", na základe ktorého bolo, aj za
účasti navrhovaného kandidáta, vypracovaných 160 všeobecne záväzných normatívnych právnych aktov
z oblasti pracovného práva, práva sociálneho zabezpečenia a politiky zamestnanosti.
Menovaného poznám aj ako talentovaného absolventa doktorandského štúdia pri získaní akademického
titulu PhD.
Odbornosť  a  ľudské  vlastnosti  JUDr.  Michala  Komaru,  PhD.,  jeho  aktívny  podiel  na  budovaní
ekonomickej  a sociálnej  sféry spišského regiónu sú historicky nezastupiteľné,  preto v plnom rozsahu
považujem návrh na udelenie "Ceny mesta Spišská Nová Ves" za opodstatnený.

K návrhu je priložený aj životopis.

Zamestnania:
apríl – december 1990 – riaditeľ Okresného ústavu sociálnych služieb SNV
január 1991 – november 1992 – vedúci oddelenia Okresného úradu práce 
SNV 1996 – 1997 – riaditeľ Krajského úradu práce Košice 1992 – 2003 – 
riaditeľ Okresného úradu práce SNV
2004 – 2010 – riaditeľ Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny SNV
2011 – 2020 – náčelník Mestskej polície SNV
MsÚ SNV – predseda sociálno-zdravotnej komisie
KSK – 2001 – 2005 – člen sociálnej komisie
KSK 2005 – 2009 – podpredseda sociálnej komisie
KSK 2009 – 2013 – člen komisie k hospodáreniu s majetkom 
KSK 2013 – 2017 – člen školskej a majetkovej komisie

Ocenenia:
2001 – Držiteľ pamätnej medaily NÚP – ocenenie 1. Stupňa za osobný prínos, pochopenie a riešenie 
pálčivých problémov pri budovaní a zabezpečovaní služieb zamestnanosti v SR
2015 – Najvyššie rezortné vyznamenanie – Zlatá medaila MPSVaR SR – za dlhoročnú úspešnú prácu v 
sociálnej oblasti a službách zamestnanosti
2018 – Cena Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja – za aktivity a iniciatívnu prácu pri 
hospodárskom a sociálnom rozvoji regiónu „SPIŠ“ a celého Košického kraja

Vážené panie poslankyne, páni poslanci,
veríme, že oceníte menovaného za jeho dlhoročnú prácu v sociálnej sfére, v ktorej sa nezištne angažuje 
nielen v našom meste, regióne, ale i v celom Košickom kraji.
Predkladatelia a navrhovatelia  :  

Dr.h.c. prof. JUDr. Vojtech Tkáč, PhD. – prorektor VŠ zdravotníctva a soc. práce sv. Alžbety, 
bývalý minister práce, sociálnych vecí a rodiny SR
Prof. PaedDr. Vladimír Klein, PhD. – Prešovská univerzita – Pedagogická fakulta, univerzitný 
profesor Ing. Ladislav Vastuško – riaditeľ DSS Domovina n.o. Žehra Hodkovce



Peter Andrikowski – konateľ firmy SPT, s.r.o.
Ľudmila Mlynárová – predsedníčka Okresnej rady zdravotne postihnutých 
Ing. Imrich Smaržík – predseda predstavenstva Zinkoza a.s., Krompachy

Návrh č. 2 – PharmDr. Žofii Bendžalovej Kellnerovej

Vážený pán primátor Mesta Spišská Nová Ves, Pavol Bečarik, ctení poslanci MsZ v SNV,
po zrelej úvahe som sa rozhodla predložiť Vám návrh na udelenie Ceny Mesta pani  PharmDr. Žofii
Bendžolovej Kellnerovej, nar.

Menovaná je absolventkou Farmaceutickej fakulty Univerzity Komenského v Bratislave, ktoré štúdium
ukončila cum laude, teda s vyznamenaním. Pochádza síce z Levoče a z početnej rodiny, avšak po získaní
odborného vysokoškolského vzdelania II. stupňa, pôsobí až na krátkodobé výnimky, nepretržite v našom
meste už 40 rokov na rôznych farmaceutických postoch a stále v Lekárni Na Letnej; aktuálne aj dnes ako
vedúca tejto neštátnej lekárne.
Je  vydatá,  manžel  Jozef  už  je  dôchodcom,  pričom ako  právnik  pôsobil  v  rôznych  funkciách,  majú
jediného syna, študenta - maturanta na tunajšom Gymnáziu na Školskej ul.
Okrem tejto Lekárne  Na Letnej, prevádzkuje neštátnu lekáreň Statim v Sp. N. Vsi, tiež filiálky:
U minoritov v Spišskom Štvrtku (okr. Levoča) a lekáreň Zofiet vo Švedlári (okr. Gelnica).

Lekáreň Na Letnej v Spišskej Novej Vsi v októbri 2023 oslávila 30 rokov od jej vzniku ako neštátnej
lekárne. Budova dostala úpravu fasády a nový náter. Nedá sa obísť skutočnosť, že výklady Lekárne Na
Letnej sú vždy aktualizované a občania sa veľmi často pri nich pristavia a aj potešia. Na severnej strane je
nádvorie lekárne ohradené vlnitým plechom, ktorý navrhovaná nechala opraviť a skrášliť náterom. Do
náteru  bol  vsadený  inteligentný,  do  určitej  miery  aj  vtipný  motív  vo  viacerých  farbách  ktorý  upúta
každého okoloidúceho po frekventovanej ulici. Takúto peknú reklamu nikde inde v meste nenájdete.

V roku 2022 aj  z iniciatívy PharmDr. Žofie Bendžalovej  Kellnerovej sa uskutočnil  v koncertnej  sále
Reduty "Memoriál PharmDr. Jána Valjana" ktorý bol prezidentom Slovenskej lekárnickej komory a bol
občanom  nášho  mesta;  nedávno  bolo  piate  výročie  jeho  úmrtia.  Semináru  som  sa  zúčastnila  aj  ja.
PharmDr. Žofia Bendžalová Kellnerová, ktorá veľmi pracne a s veľkou trpezlivosťou zozbierala údaje o
lekárňach a lekárnikoch v celom našom (i pôvodnom) okrese od dávnych čias až po súčasnosť. Prednáška
bola zaujímavá a veľmi poučná, ukázala koľko inteligentných ľudí žilo a žije v našom meste. Na záver
bolo konštatované, že by sa lekárnické semináre mohli aj v budúcnosti konať v našom meste.

Naša navrhovateľka zamestnáva až 17 zamestnancov (až 8 lekárnikov). Lekáreň Na Letnej je zároveň už
dlhé roky výučbovou lekárňou pre poslucháčov farmaceutických fakúlt. Počas jej pôsobenia ako vedúcej
lekárničky za posledných 30 rokov tejto neštátnej lekárne, to boli desiatky mladých adeptov farmácie aj z
nášho mesta a jeho okolia, ktorých sa ujala a ochotne im odovzdávala potrebné a cenné rady pre prax.
Dnes viacerí z nich pôsobia ako skúsení lekárnici v našom meste, okrese, či priamo v Lekárni Na Letnej.

PharmDr Bendžalová Kellnerová zostavila a dala do tlače titul: „Ročenka spišských lekárnikov 2024/1,
pre titulnú stranu zvolila ako motív Aqua vitae - voda života. Aj tieto ročenky zviditeľňujú naše mesto.

Na záver ešte jedna moja úvaha k navrhovanej. Keď tak pozerám na tú krehkú modrookú blondínku,
pýtam sa, kde sa v nej berie toľko fyzickej i psychickej sily?! Myslím si, že to dokáže preto, lebo je vždy
ochotná nezištne pomáhať druhým ... Takú ju poznáme!

Končím s pozdravom pre všetkých zástupcov mesta a prajem im, aby pokračovali v jeho raste a rozvoji,
aby naďalej tak dobre slúžili všetkým nám obyvateľom. Vďaka za Vašu prácu.

Návrh na ocenenie predkladá:



MUDr.  Brigita  Žiakova,  emeritná  primárka  Psychiatrického  odd.  NsP  Levoča,  odborná  lekárka
psychiatrie, tiež súdny znalec v oblasti duševného zdravia

Návrh č. 3 – Ladislavovi Mačupovi

Pán Ladislav Mačupa sa narodil                       v Prešove . Od žiackych rokov hrával futbal za Tatran
Prešov. Po ukončení štúdia na Strednej priemyselnej škole strojníckej v Prešove nastúpil na základnú
vojenskú službu, počas ktorej hral futbal za Duklu Kroměříž a Duklu Brno.
V roku 1973 prestúpil z Tatrana Prešov do futbalového klubu Starej Ľubovne, ktorý si vybojoval divíziu,
t.j. III. federálnu ligu.

V roku 1975 ukončil futbalovú kariéru pre povinnosti v zamestnaní a presťahoval sa do Sp. Novej Vsi,
kde sa stal vedúcim predajne Mototechna.
Ako bývalý  športovec  bol  členom TJ LB a  členom výboru TJ LB, pracoval  v  rôznych funkciách  v
lyžiarskom i tenisovom výbore - ako člen i ako predseda tenisového oddielu /od roku 1990 do roku 1992.
V  rámci  pôsobenia  v  tenisovom  výbore  sa  pravidelne  až  do  roku  2012  podieľal  na  organizovaní
majstrovstiev Slovenska mužov - veteránov i junioriek, za usporiadanie ktorých bol ocenený plaketou
Tenisového zväzu.

V  minulosti  založil  a  sponzoroval  mužstvo  M tip  v  halovom futbale,  finančne  podporil  lyžiarsky  i
hokejový klub.
Rekreačne hral s priateľmi kolky, pravidelne sa zúčastňoval turnaja v kolkoch o Pohár primátora mesta.

Návrh na ocenenie predkladá:
PaedDr. Dávid Demečko, PhD. a Mgr. Michal Demečko

Návrh č. 4 – PhDr. Jánovi Volnému, PhD.

Kancelárii primátora boli doručené dva návrhy na túto Cenu mesta.

1) PhDr.  Ján Volný,  PhD.  po  absolvovaní  vysokoškolského  štúdia  a  vojenskej  služby  pôsobil  ako
pedagóg v Smižanoch (1978-1987), neskôr v Železnorudných baniach Spišská Nová Ves ako redaktor
podnikových novín (1987-1990).

Do politiky vstúpil po spoločenskej zmene v roku 1989. Na komunálnej úrovni kandidoval už v roku
1990.  Po zvolení  za  poslanca  MsZ bol  menovaný  za  vedúceho  novovytvoreného  oddelenia  kultúry,
mládeže, vzdelávania a športu pri Mestskom úrade v Spišskej Novej Vsi. Priazeň Spišskonovovešťanov si
udržal  počas  celého  viac  ako  tridsaťročného  obdobia,  keď  ho  vždy  zvolili  za  poslanca  a  trikrát  za
primátora mesta (2006-2018). Zvlášť toto obdobie bolo charakteristické všestranným rozvojom mesta,
značnými investíciami do materských a základných škôl, športovísk, rekonštrukciou infraštruktúry, ciest,
vybudovali  sa  nové  mosty,  cyklochodníky,  dokončila  sa  rekonštrukcia  námestia  vrátane  umeleckých
artefaktov.  Vybudovaná  bola  najmodernejšia  ČOV v  regióne,  nové  dopravné  prepojenia,  pripravené
lokality  na  IBV. Výrazným spôsobom -  o  desiatky  miliónov  eur  sa  zvýšila  hodnota  majetku  mesta.
Nákupné možnosti,  ponuka služieb a využitia voľného času zaznamenali asi najväčší rozvoj v histórii
mesta.

Významný rozmach zaznamenal tiež kultúrny, spoločenský a športový život v našom meste. Podstatne sa
podarilo znížiť nezamestnanosť v meste i regióne.
V rokoch 1995-1998 bol  Ján Volný tiež  poslancom NR SR, kedy sme zaregistrovali  jeho prínos pri
etablovaní sa doteraz najväčšieho zamestnávateľa v regióne.



Štyrikrát tiež dostal dôveru ako poslanec KSK, kde tiež svojou autoritou a diplomaciou presadzuje 
záujmy nášho mesta a regiónu.

Návrh na ocenenie predkladajú:

Mgr. Jozef Kačenga
Adnan Akram
S podporou poslancov MsZ:
Ľuboš Šuca, Ing. Oskár Gonda, PaedDr. Dávid Demečko, PhD., MUDr. Peter Zelený, Mgr. Andrej Cpin, 
PhD., MUDr. Alena Pekarčíková, MUDr. Iveta Fulková, Mgr. Rastislav Javorský

2) druhý návrh   na Cenu mesta pre PhDr. Jána Volného, PhD.  podala Ing. Janka Brziaková a študenti
Akadémie tretieho veku s odôvodnením, že navrhovaný pôsobil ako primátor mesta tri volebné obdobia v
rokoch 2006 – 2018.  Výsledky,  ktoré  mesto  dosiahlo  počas  jeho pôsobenia sú všetkým známe,  toto
ocenenie by bolo ocenením jeho práce.

Návrh č. 5 – Mgr. Milanovi Kudrikovi

Rodák, z Porúbky, okr. Michalovce, stredoškolský pedagóg, absolvent Prírodovedeckej fakulty UPJŠ v
Košiciach,  od  1990  roku  pôsobí  vo  funkcii  riaditeľa  Hotelovej  akadémie  v  Spišskej  Novej  Vsi.  Za
mimoriadne  úspechy,  dlhoročnú  aktivitu  a  tvorivú  výchovno-vzdelávaciu  a  riadiacu  prácu  v  oblasti
hotelierstva  a  cestovného  ruchu  bol  ocenený  ministrom  školstva  medailou  Svätého  Gorazda.  Škola,
v ktorej pôvodne študovali žiaci v učebných odboroch, sa pod jeho vedením stala špičkovou odbornou
školou na Slovensku s experimentálnym zavádzaním nových študijných odborov, modernou školou s
európskou pridanou hodnotou v podobe medzinárodných projektov, stala sa členom Európskej asociácie
škôl hotelierstva a turizmu a Asociácie hotelov a reštaurácií Slovenska. Pracoval v odborných komisiách
Štátneho  inštitútu  odborného  vzdelávania,  ktoré  koordinovali  odborné  vzdelávanie  a  prípravy  na
vzdelávanie v gastronómií a cestovného ruchu.

Od roku 2004 predsedom Územnej  školskej rady pri Košickom samosprávnom kraji  a od 2006 roku
členom Krajskej rady odborného vzdelávania.

Svoje odborné vedomosti a manažérske schopnosti vo vedení školy využil na skvalitnenie výučby. Keďže
pri  založení  hotelovej  akadémie  vznikla  potreba  nových  odborných  učení  a  stredísk  praktického
vyučovania  pre  žiakov  v  oblasti  gastronómie,  hotelierstva  a  cestovného  ruchu,  začal  s  rozsiahlou
prestavbou  a  rekonštrukciou  budovy  školy.  Postupne  v  priebehu  rokov  dochádzalo  k  výraznej
modernizácii  celej  historickej  budovy  školy  a  výstavbe  športovej  haly  s  hľadiskom.  V  spolupráci  s
Ministerstvom  školstva,  vedy,  výskumu  a  športu  SR  vznikla  pri  hlavnej  budove  školy  viacúčelová
športová plocha s umelým trávnikom, ktorú môžu využívať aj občania mesta SNV. Aj týmto spôsobom
prispel k zlepšeniu voľnočasových aktivít v meste.

Okrem riadenia strednej školy zabezpečuje ubytovanie pre študentov všetkých stredných škôl na území
mesta SNV v stredoškolskom internáte. Tým umožňuje študovať v našom meste aj študentom z ostatných
okresov a krajov Slovenska.

V čase,  keď sa mnohé školy  z  dôvodu nedostatočného  počtu  žiakov začali  zlučovať  alebo  dokonca
zatvárať svoje brány, s kolektívom pedagógov dokázal seriózne ponúknuť a naplniť odborné vzdelávanie
novými kvalitnejšími odbormi. Žiaci si mohli vybrať z odborov:
hotelová  akadémia,  obchod  a  podnikanie,  obchod  a  služby,  služby  a  domáce  hospodárenie,  kuchár,
čašník, predavač, operátor skladovania.



Hotelová akadémia v Spišskej Novej Vsi bola jednou z troch škôl na Slovensku, na ktorej sa zaviedol
nový študijný odbor 6324 M manažment regionálneho cestovného ruchu. Škola sa podieľala na vytvorení
celej  pedagogickej  dokumentácie  k  novému  odboru  a  experimentálne  ho  aj  overovala.  Škola  tým
zareagovala na rastúcu potrebu odborníkov v oblasti hotelierstva, gastronómie a cestovného ruchu.
Škola  v  spolupráci  s  Úradom  práce,  sociálnych  vecí  a  rodiny  organizuje  rekvalifikačné  kurzy  pre
nezamestnaných  v  odbore  kuchár  a  čašník  a  tým  veľkou  mierou  sa  podieľala  na  znižovaní
nezamestnanosti v meste Spišská Nová Ves. •

Bol členom výboru futbalového klubu a spolu s p. Keselom založili halový futbalový turnaj mladších a
starších žiakov na počesť Andreja Franka, ktorý sa organizuje dodnes. Pracoval v mestskom výbore a
škola  pod  jeho  vedením organizuje  v  spolupráci  s  mestom Spišská  Nová  Ves  mnoho  športových  a
spoločenských akcií.

Riaditeľ Mgr. Milan Kudrik, podporuje inovatívne riešenia s cieľom skvalitniť odborné vzdelávanie, 
početnými kontaktmi s firmami doma aj v zahraničí. Študenti už od založenia Hotelovej akadémie v roku 
1991 majú možnosť absolvovať zahraničnú prax v týchto krajinách: Nemecko, Rakúsko, Lichtenštajnsko,
Taliansko, Francúzsko, Cyprus, Grécko, čím im škola zabezpečuje vynikajúce podmienky na prehĺbenie 
odborných i jazykových zručností. Okrem zahraničnej odbornej praxe sa zúčastňujú študenti aj domácej 
odbornej praxe v spišskonovoveských prevádzkach, čím zvyšujú úroveň gastronomických služieb v 
meste. Absolventi hotelovej akadémie sa úspešne uplatňujú v praxi, pokračujú vštúdiu na vysokých 
školách, šíria dobré meno školy, mesta, regiónu Spiša a Slovenska v zahraničí.

Stojí na čele učiteľského tímu výnímočných ľudí, ktorým sa vytrvalou angažovanosťou nad rámec 
pedagogických povinností podarilo dosiahnuť znamenité výsledky.

Návrh na ocenenie predkladajú:

Ing. Zdena Harnráková, zástupkyňa riaditeľa Hotelovej akadémie Spišská Nová Ves
Ing. Zuzana Sarnová, zástupkyňa riaditeľa Hotelovej akadémie Spišská Nová Ves
Mgr. Jozef Kačenga, poslanec MsZ
PhDr. Ján Volný, PhD., poslanec MsZ
S podporou poslancov MsZ:
Ľ Šuca, Ing. O. Gonda, PaedDr. D. Demečko, PhD., A. Akram, Ing. J. Gonda, Mgr. A. Cpin., PhD.,
RNDr. L. Ruttkay, Mgr. M. Tkáčová, Ing. Ľ. Pastiran, Mgr. P. Bednár, O. Buza, MUDr. I. Fulková, 
MUDr. A. Pekarčíková

Návrh č. 6 – Ing. Jozefovi Hüblovi, in memoriam

Ing. Jozef Hübel sa narodil                                   v Oravskej Lesnej. Po maturite na gymnáziu v Žiline sa
po krátkom čase presťahoval do Spišskej Novej Vsi. Napriek svojim schopnostiam a vysokoškolskému
ekonomickému vzdelaniu nemohol v minulom režime z politických dôvodov zastávať vedúcu funkciu v
svojom "materskom" podniku  Železorudné bane Spišská Nová Ves, kde pôsobil takmer celý pracovný.
život.
Po  Nežnej  revolúcii  sa  začal  politicky  angažovať  a  v  roku  1990  bol  zvolený  za  poslanca  vtedajšej
Slovenskej  národnej  rady,  kde  pôsobil  vo  Výbore  pre  životné  prostredie.  Bol  veľmi  iniciatívny  pri
príprave zákonov v tej  to oblasti.  Všemožne sa snažil  o záchranu baníctva,  ktoré bolo dominantným
zamestnávateľom  v  našom regióne.  Bol  mimoriadne  aktívny  aj  na  komunálnej  úrovni  ako  poslanec
Mestského zastupiteľstva  a člen  Mestskej  rady v Spišskej  Novej  Vsi.  Venoval  sa najmä ekonomike,
školstvu,  sociálnej  oblasti  a  pomohol  pri  záchrane  majetku  mesta,  hlavne  hotelov  pred  malou
privatizáciou. Pôsobil aj ako spolupracovník Rádia Slobodná Európa.



Pán  Jozef  Hübel  prežil  dôstojný  život,  nepoznačili  ho  príkoria  osudu,  nikomu neodmietol  pomoc  a
miloval naše mesto. Pre všetkých, ktorí sme ho poznali, bol obrovskou morálnou autoritou. Zomrel po
ťažkej chorobe vo veku 82 rokov pred desiatimi rokmi

Návrh na ocenenie podporujú:

PhDr. Ján Volný, PhD.
Mgr. Rastislav Javorský
Adnan Akram
RNDr. Ladislav Ruttkay
Ing. Jozef Gonda
Mgr. Jozef Kačenga
Ing. Ľubomír Pastiran
PaedDr. Dávid Demečko, PhD.

Návrh č. 7 – Ing. Petrovi Kőnigovi

Ing. Peter Kőnig sa koncom roka 2023 dožil významného výročia 85 rokov. Na pozvanie Ing. 
Ladislava Roštára prišiel do Divadelného súboru Hviezdoslav (1970), ktorému je verný dodnes.

Počas rokov prežitých na ochotníckom javisku odohral okolo 500 predstavení v 38 inscenáciách a obdŕžal
mnoho cien za herecké výkony. Dokonca za postavu Norberta v hre J. Milčáka - l. Liptákovej Klietka bol
v roku 2007 ocenený na dvoch festivaloch, na Palárikovej Rakovej v Čadci a Malej divadelnej žatve v
Trebišove.

V roku 2008 obdržal Cenu primátora mesta Spišská Nová Ves.

Za tvorivý prínos slovenskému ochotníckemu divadlu bol v roku 2013 Kysuckým osvetovým strediskom
ocenený Zlatou medailou J. Palárika.

Jeho prínos v ochotníckom divadle nespočíva len v hereckej práci. Ako predseda výboru pätnásť rokov
stál  na  čele  Divadelného  súboru  Hviezdoslava  organizačne  ho  viedol,  publikačne  propagoval  jeho
činnosť, spolupodieľal sa nielen na príprave pamätníc, ale aj na knihe doc. Evy Kušnírovej z Filozofickej
fakulty  v  Prešove  Divadlo  osobitých  funkcií  -  Divadelný  súbor  Hviezdoslava mapovaní  činnosti
ochotníckeho divadla na Slovensku, ktorý robil Osvetový ústav v Bratislave. Spolu s Jaroslavom Čechom
pripravili 11 bannerov o činnosti Divadelného súboru Hviezdoslav od jeho vzniku až po dnešné dni, ktoré
prezentovali náš súbor na výstave na pôde Filozofickej fakulty v Prešove, súčasť výzdoby skúšobných
priestorov súboru.

O hercovi Petrovi Königovi je ťažko hovoriť ako výlučne ochotníckom jedincovi. V rokoch 2001 - 2004
pôsobil v divadelnom súbore R'99, s ktorým odohral 280 predstavení po celom Slovensku. Od roku 2000
hral v Spišskom divadle ako hosť v 14 inscenáciách a odohral s týmto profesionálnym telesom viac ako
500 predstavení. Okúsil aj filmové herectvo (Sedem zhavranených bratov), herectvo pouličného divadla
(klaun -  Jahodová noc)  a  mnoho iných javiskových prejavov (Spišské klapancie  -  hovorené divadlo,
Geriatrio - kabaret, a iné javiskové aktivity).

Špeciálnou kapitolou jeho herectva je umelecký prednes poézie a prózy. Veľa rokov aktívne spolupracuje
s Domom Matice slovenskej v Spišskej Novej Vsi a Spišskou knižnicou pri predstavovaní literárnych
klasikov, ale aj súčasných autorov.



Peter König je v prvom rade skromný a pracovitý človek, oddaný Divadelnému súboru Hviezdoslav.
Intelektuál ochotný pre toto divadielko hoci aj obliecť na seba montérky a vziať do ruky lopatu pri úprave
skúšobne v budove Reduty.
Myslíme si, že za celoživotný prínos pre kultúrny život mesta, v meste ako aj navonok pri reprezentácii
Spišskej Novej Vsi si pri životnom jubileu Cenu mesta zaslúži.

Zdôvodnenie Mgr. Jolany Prochotskej:
Miestny odbor Matice slovenskej, laureát Ceny primátora mesta Spišská Nová Ves, sa skláňa s úctou pri
hodnotení spolupráce s Ing. Petrom Königom.
Tú  vnímam  od  môjho  nástupu  do  funkcie  predsedníčky  v  2005  roku.  Aktívne  sa  zapojil  v  našich
projektoch. Najdlhšie sme spolupracovali v projekte "Stretnutia so slovenskou poéziou", kde 13 rokov
ponúkal  poslucháčom v 90 stretnutiach  svoje  recitačné  majstrovstvo.  Čerešničkou tohto  projektu  bol
Svetový deň poézie, vyhlásený UNESCO, kedy recitoval v ZŠ Nad Medzou, v Gymnáziu na Školskej ul.
a v Cirkevnom gymnáziu Š. Mišíka i v pražiarni kávy, v kaviarni Mlynček ... aj v predajni kníh Jarka.
Hájnikova žena od P. O. Hviezdoslava bola tou pomyselnou bodkou za podujatím. Už v 2005 roku ho
počula naša zahraničná návšteva žien z Padiny.

V projekte o našich autoroch - rodákoch, predstavil svojím prednesom úryvky z tvorby P. Karpinského.

Bol našim hosťom pri jubileách 85., 90., 95. aj 100. výročia MO MS, kedy s nami slávnostne sadil lipu.
Účinkoval  v  programoch "Memorandum národa slovenského",  100.  výročia  oživotvorenia  MS, J.  M.
Hurban - 200. výročie narodenia, M. Hrebenda - 220. výra čie narodenia, Ľudovít Velislav Štúr - 200.
výročie narodenia pred lýceom v Levoči, s pásmom Dunaju slovenský už ťa zanecháme", od M. Eliáša,
Karol  Kuzmány -  210. výročie  narodenia,  J.  Francisci-Rimavský -  195. výročie  narodenia.  Recitoval
Proglas  -  Predslov  Konštantína  Filozofa  aj  Barokovú  poéziu.  Predstavil  poéziu  súčasníkov,  V.
Kubovčíkovej  a  J.  Puchalu.  Jeho recitačné  umenie  obdivovali  aj  žiaci  v  materských  školách  na  Ul.
Komenského  a  S.  Tomášika.  V  projekte  "Sto  rokov  bez  Hviezdoslava"  spropagoval  výsadbu
rovnomennej ruže. Zúčastnil sa aj slávnosti spojenej s výsadbou v Dome MS.

Zúčastňoval sa stretnutí  pri písaní Monografie k 100. výročiu MO MS a je aj jedným  z autorov.
Toto  všetko  robil  nezištne  a  s  veľkou ochotou.  Matica  slovenská  ho  ocenila  tou  najvyššou cenou  -
Mimoriadnou cenou Matice slovenskej.

Návrh na ocenenie predkladá:

Martin Kapusta – riaditeľ MKC
Albín Medúz – za Divadelný súbor Hviezdoslav
Mgr. Jolana Prochotská – predsedníčka MO MS SNV
Mgr. art. Radovan Michalov – riaditeľ Spišského divadla
Mgr. Monika Tkáčová – riaditeľka Spišského kultúrneho centra a knižnice

Návrh č. 8 – Kazimírovi Štubňovi

KAZIMÍR ŠTUBŇA - projektant- architekt a staviteľ, podieľal sa na rekonštrukčných prácach mnohých
stavieb a pamiatkových objektov na Spiši, na výstavbe viacerých športových i rekreačných zariadení,
stavieb v Spišskej Novej Vsi a vo Vysokých Tatrách. Fotograf, publicista, vydavateľ', externý fotograf
časopisov, predseda FOKA klubu v Spišskej Novej Vsi, čestný predseda Fotografického združenia Spiš v
Spišskej Novej Vsi, dlhoročný člen Slovenského zväzu fotografov. Venoval sa aj amatérskemu filmu. Od
roku 1965 žije s rodinou v Spišskej Novej Vsi.

Narodil sa                 v Bratislave, kde jeho otec bol lekár- klinický asistent a matka mala ukončené
právnické vzdelanie. Do školy začal chodiť v Levoči v roku 1943, kde bol jeho otec primárom



chirurgicko- gynekologicko- pôrodníckeho oddelenia. Gymnaziálne štúdia ukončil v roku 1954 v Levoči.
Po  skončení  Vyššej  priemyselnej  školy  stavebnej  v  roku  1960  nastúpil  do  zamestnania  na  Okresný
stavebný podnik  v  Spišskej  Novej  Vsi,  kde  pôsobil  v  rôznych funkciách  ako projektant-  architekt  a
staviteľ až do roku 1993. Za obdobie, keď pôsobil v Okresnom stavebnom podniku, sa pod jeho vedením
realizovali stavby v Spišskom Podhradí, ako Úkryt pre Krajský štáb CO, rekonštrukcia Materskej školy,
rôzne rekonštrukcie meštianskych domov, rekonštrukčné práce v kaštieli v Hodkovciach a Bijacovciach,
rekonštrukčné a  údržbárske  práce  pre  Biskupský úrad  v Spišskej  Kapitule,  rekonštrukcia  a  prístavba
starého závodu Žriedla Baldovce, Dom služieb v Spišských Vlachoch. Za pôsobenia v Levoči realizoval
najmä  rekonštrukčné  práce  na  rôznych  pamiatkových  objektoch,  po  rozsiahlom  požiari  realizoval
rekonštrukciu krovu a fasády gymnaziálnej  budovy (dnešné Gymnázium J.  Francisciho v Levoči).  V
rokoch 1970 až 1979 prešiel na Mestský stavebný podnik v Spišskej Novej Vsi. V tomto čase sa pod jeho
vedením (ako vedúceho hlavnej  stavebnej  výroby)  realizovala  výstavba bytovky na  Medzi,  výstavba
komplexu Požiarnej zbrojnice na Tarči, výstavba budovy STK, Autoservisu, Domu smútku, rekonštrukcie
fasád miestnych škôl, obchodných priestorov a meštianskych domov. Vo Vysokých Tatrách dozoroval
rozsiahlu  rekonštrukciu  liečebného  ústavu  Jánošík  na  Štrbskom Elese,  rekonštrukciu  Vládnej  vily  v
Starom Smokovci. Po fúzii podniku MSP sa vrátil na Okresný stavebný podnik, kde pôsobil do roku 1992
ako vedúci zákazkového oddelenia na podnikovom riaditeľstve. Popri týchto činnostiach vo voľnom čase
súkromne  projektoval  mnoho  drobných  stavieb,  rodinných  domova  rekreačných  chát.  Projektoval
rekonštrukciu  dvornej  časti  Thurzovho  domu v  Levoči,  rekonštrukciu  kina  a  výstavbu  slobodárne  v
Tatranských Zruboch. Pre svojpomocné stavby (akcie Z) vyprojektoval veľa športových a rekreačných
zariadení. V Levoči projektoval a postavil Strelecký štadión.

Fotografiou sa zaoberá od roku 1950. Po rôznych krátkodobých a dlhodobých odborných školeniach od
roku 1966 bol lektorom Osvetového ústavu v Bratislave pre fotografiu a film, viedol viacero školení,
zúčastňoval sa v súťažných porotách a vystavoval. Bol externým fotografom pre časopis Život a Štart. V
tomto období sa venoval najmä amatérskemu filmu. V roku 1968 bol predsedom Štúdia amatérskeho
filmu v Levoči (ŠAF).

Riadnym členom Zväzu slovenských fotografov sa stal v roku 1969 a v 70. rokoch 20. stor. aj Zväzu
českých fotografov. V roku 1980 sa stal predsedom FOKA klubu v Spišskej Novej Vsi. Od roku 1990
popri svojom stálom zamestnaní tvoril v slobodnom povolaní ako voľný fotograf a publicista a založil
vlastné vydavateľstvo obrazových publikácií o Spiši - ARKUS edition photograhphy. Aj po odchode do
dôchodku v roku 1995 tvorí naďalej ako voľný fotograf. Po založení Fotografického združenia Spiš v
Spišskej Novej Vsi sa stal jeho Čestným predsedom.

Za dobu svojho fotografického pôsobenia odoslal nespočetné množstvo fotografických výstav a získal
mnohé  ocenenia.  Je  autorom  a  spoluautorom  rôznych  fotografických  publikácií,  mal  viacero
samostatných fotografických výstav. Hlavným ťažiskom jeho súčasnej tvorby sú fotografie pre knižné
publikácie,  plagáty, firemné katalógy, ale aj voľná tvorba portrétov, aktov, krajiny. V roku 1987 mal
výstavu fotografií Spiš láska moja pri príležitosti otvorenia Domu kultúry mesta Spišská Nová Ves. V
roku 2008 mal v Galérii umelcov Spiša autorskú výstavu fotografií Fotografie dvoch storočí. V roku 2015
vystavoval fotografie v Spišskom múzeu v Levoči - historickej radnici pod názvom Zima na Spiši.

V roku 2018 mal  výstavu veľkoplošných fotografií  z  rekonštruovanej  kalvárie  diela  Majstra  Pavla z
Levoče v Múzeu Spiša v Spišskej Novej Vsi, za ktorú mu bol udelený Ďakovný list primátora mesta
Spišská  Nová  Ves.  Svojimi  fotografiami  viacerých  dnes  už  neexistujúcich  ulíc  a  stavieb  obohatil  o
dobové zábery kapitoly o povojnovej histórii mesta v rozsiahlej monografii Dejiny mesta Spišská Nová
Ves, ktorá vyšla z pera autorského kolektívu pod vedením Ivana Chalupeckého v roku 2014.
V roku 2024 bol nakrútený dokumentárny film Konzervy času Kazimíra Štubňu pri príležitosti 75 rokov
jeho publikačnej činnosti - životný príbeh fotografa a filmára.

Návrh na ocenenie predkladajú:



PhDr. Ružena Kormošová, PhD. – predsedníčka OZ PRO MEMORY
Ing. Zuzana Krempaská – riaditeľka Múzea Spiša SNV
Mgr. Lucia Benická – riaditeľka GUS SNV
Mgr. Monika Tkáčová – riaditeľka Spišského kultúrneho centra a knižnice SNV

Návrh č. 9 – Ing. arch. Jánovi Pastiranovi -

-dlhoročnému  pracovníkovi  v  oblasti  urbanizmu  miest  a  obcí,  architektovi  a  projektantovi
významných stavieb na Spiši a v meste Spišská Nová Ves za jeho celoživotnú prácu a významné
zásluhy pri rozvoji mesta Spišská Nová Ves a regiónu Spiš a pri príležitosti jeho 70-tych narodenín

Počas 45-ročného profesionálneho pôsobenia pána Ing. arch. Jána Pastirana v oblasti urbanizmu miest a
obcí na Spiši podieľal sa na príprave územnoplánovacej dokumentácie pre mestá a obce bývalého okresu
Spišská  Nová  Ves.  V  ateliéri  Zdravoprojektu  Bratislava  spolupracoval  na  projektoch  mnohých
zdravotníckych  a  kúpeľných  zariadení  na  Slovensku.  Ako  architekt  sa  spolu  so  svojím  kolektívom
podieľal na rekonštrukciách a obnovách pamiatkových objektov a sakrálnych stavieb. Pod jeho vedením
vyrástlo množstvo mladých architektov a stavebných inžinierov, ktorí pôsobia v tejto oblasti v Spišskej
Novej Vsi a na celom Slovensku dodnes.

Pán Ing. arch. Ján Pastiran je vo svojej profesionálnej oblasti stále aktívny architekt, projektant 
a urbanista, ktorý sa vie so svojimi skúsenosťami podeliť aj so svojimi mladšími kolegami.
Je nestor v oblasti urbanizácie miest a obcí, kde len človek s množstvom skúseností a citom pre hodnoty 
dokáže uchovávať diela vytvorené generáciami našich predchodcov a vytvárať nové architektonické 
diela pre blízku a vzdialenú budúcnosť.

Profesionálna kariéra:

- Projektant v projektovej organizácii Zdravoprojekt Bratislava
- Pracovník Útvar hlavného architekta okresu Spišská Nová Ves
- Riaditeľ Útvaru hlavného architekta okresu SNV
- Riaditeľ Slovenskej agentúry životného prostredia
- Autorizovaný architekt

Podiel'al sa na projektovej príprave zdravotníckych zariadení:

- Detská fakultná nemocnica v Bratislava – Kramáre
- zdravotné stredisko Nitra
- Kúpele Vyšné Ružbachy
- Súťažné návrhy nemocnice v Petržalke a Bratislava – Rázsochy
- Oddelenie OMIS, centrálny príjem a magnetická rezonancia NsP v SNV

Územné plány miest a obcí:

- Územný plán Spišská Nová Ves, Levoča, Gelnica, Krompachy, Stará Ľubovňa, Hrabušice, 
lIiašovce, Kurimany, Letanovce, Spišské Vlachy, Žehra, Spišský Hrušov, Spišský Hrhov, Dlhé 
Stráže, Jamník, Odorín, Matejovce nad Hornádom, Chrasť nad Hornádom, Lieskovany, Kravany,
Domaňovce, Poráč, a ďalšie

- Územný plán centrálnej mestskej zóny Spišská Nová Ves, Levoča, Gelnica, Spišská 
Kapitula (spolu s hlavným riešiteľom SURPMO Praha)

- Zmeny a doplnky územného plánu Krompachy, Poprad, Rimavská Sobota, Tisovec, 
Letanovce, Dravce, Doľany, Spišské Vlachy atď.



- Spoluautor Územného plánu VÚC Košického kraja

Podieľal sa na obnove pamiatkových objektov:

- Kaštieľ v Smižanoch
- Kaštieľ v Granč-Petrovciach
- Kaštieľ v Spišskom Hrušove
- Obnova pamiatkovo chránených meštianskych domov v Spišskom Podhradí /5/, Spišskej Novej 
Vsi /4/, Filagória Granč-Petrovce
- Projekt Spišský Raj v areáli Spišskej Kapituly

Projekty občianskej vybavenosti:

- Rekonštrukcia atletického štadióna Tatran v Spišskej Novej Vsi
- Štúdia tenisovej haly v Spišskej Novej Vsi
- Nerealizovaný športovo rekreačný areál  Dorchester Novoveská Huta
- Nákupné centrum STOVA v Spišskej Novej Vsi
- Nákupné centrá pre firmu LlDL od Prešova na východe až po Banskú Bystricu na západe

Ing. arch. Ján Pastiran - architekt, tvorca ÚP miest a obcí, narodený                     v Žehre

Po absolvovaní základnej školy navštevoval v rokoch 1969 - 1973 Strednú priemyselnú školu stavebnú v
Liptovskom Mikuláši. Fakultu architektúry na Slovenskej vysokej škole technickej v Bratislave ukončil v
roku 1979.

Po vysokej škole nastúpil do projektovej organizácie Zdravoprojekt v Bratislave. Tu v ateliéri Ing. arch.
Oldricha  Černého  pracoval  na  projektoch  Detskej  fakultnej  nemocnice  v  Bratislave  -  Kramáre,
Zdravotného strediska v Nitre, Kúpeľov Vyšné Ružbachy a pod vedením Ing. arch. Jána Fibingera i na
ďalších rekonštrukciách zdravotníckych zariadení. V tej dobe pod vedením Ing. arch. Oldricha Černého
spracovali aj súťažné návrhy na výstavbu nemocníc v Petržalke a Rázsochách.

V roku 1983 sa  spolu  s  rodinou presťahoval  do  Spišskej  Novej  Vsi,  kde  začal  pracovať  na  Útvare
hlavného architekta okresu, pod ktorý spadali aj terajšie okresy Levoča a Gelnica. Hlavnou pracovnou
náplňou bola príprava územnoplánovacej dokumentácie pre mestá a obce okresu. Už v roku 1984 sa stal
hlavným architektom okresu.  V tej  dobe sa cestou Útvaru hlavného architekta  zabezpečovali  územné
plány miest Spišská Nová Ves, Levoča, Gelnica, Krompachy, územné plány centrálnych mestských zón
Spišská Nová Ves, Levoča, Gelnica a spolu s hlavným riešiteľom SURPMO Praha aj Spišskej Kapituly.
Nástupom do funkcie hlavného architekta bolo jeho snahou humanizovať doterajšie prístupy k tvorbe
obytných súborov - sídlisk, hoci v tej dobe "nastavených limitov" to nebola jednoduchá úloha. Prvým
takýmto počinom bolo pripravované sídlisko Juh v Spišskej Novej Vsi s kapacitou 3150 bytov, kde už
bolo progresívnym prístupom architektov okolo Jána Pastirana riešené samostatné námestie s potrebnou
občianskou vybavenosťou, gymnáziom, dvoma základnými školami, službami, kultúrou, plochami športu
a bohatej zelene vo väzbe na nadradené dopravné systémy mesta. Porevolučné obdobie však zmenilo
pomery  v  spoločnosti  a  tento  zámer  výstavby  sídliska  Juh  sa  už  po  roku  1989 neuskutočnil.  Útvar
hlavného  architekta  sa  postupne  transformoval  na  Slovenskú  agentúru  životného  prostredia  s
pozmenenými prioritami a kompetenciami. Túžba Jána Pastirana po tvorivej činnosti prevládala i naďalej,
a tak v roku 1993 Slovenskú agentúru životného prostredia opúšťa a vstupuje do slobodného povolania
"architekta na voľnej nohe".

Spočiatku v architektonickej kancelárii pracoval sám a pri tvorbe nových projektov koordinoval práce s
inými profesiami. Z tohto obdobia existujú projekty obnovy zimného štadióna v Spišskej Novej Vsi a
hotela Šport pre pripravovanú zimnú olympiádu vo Vysokých Tatrách, kde časť športových aktivít mala
byť aj v Spišskej Novej Vsi. Ďalej to boli projekty sakrálnych stavieb: zrealizovaný Grécko-katolícky



kostol  s  ikonostasom v Spišskej  Novej  Vsi,  G-K kostol v Prakovciach,  v Košiciach na sídlisku Nad
jazerom a v Levoči, ktoré sa už však nezrealizovali. Je autorom štúdie nového R-K kostola na sídlisku
Mier v Spišskej Novej Vsi aj s návrhom nového miestneho námestia.
Podieľal sa na projekte rekonštrukcie budovy súčasného Mestského úradu na Štefánikovom námestí v
Spišskej Novej Vsi, ktorej autor je významný funkcionalistický architekt medzivojnového obdobia arch.
Harminc.

Ako spoluautor sa podieľal na spracovaní Územného plánu VÚC Košického samosprávneho kraja, kde
hlavným  riešiteľom  bol  Ing.  arch.  Alexander  Bel.  Spolu  s  týmto  známym  košickým  architektom
spolupracovali aj pri tvorbe územných plánov mesta Levoča, Spišské Podhradie, aj ako hlavný riešite!'
mnohých územných plánov obcí v okrese Spišská Nová Ves a Poprad.

V roku 2010 spolu s architektom Lukášom Mihalkom založili projektový ateliér Arland, ku ktorému sa
neskôr  pridal  aj  Ing.  arch.  Martin  Jaško.  V tejto  zostave  pracujú  až  doposiaľ,  kde  hlavnou náplňou
činnosti projektového ateliéru Arland je projektová činnosť rôznych typov stavieb, ale aj pokračujúca
činnosť spojená s tvorbou územnoplánovacích dokumentácii.

Spolu s manželkou Ruženou vychovali dve dcéry Janu a Luciu, dnes sa teší z prítomnosti vnúčat Šimona,
Olivera, Soni a Tomáša.

Návrh na ocenenie predkladá:

Ing. Jozef Gonda
Ing. Ľubomír Pastiran
Adnan Akram
Mgr. Marek Baláž
Mgr. Monika Tkáčová
RNDr. Ladislav Ruttkay
JUDr. Ing. Igor Geletka
Ing. Ladislav Labis, PhD.
Ing. Slavomír Kollár
Ing. arch. Lukáš Mihalko
Ing. arch. Martin Jaško

Návrh č. 10 – Mgr. Jolane Prochotskej

Mgr. J Prochotská, rodená Janigová, pochádza z Dolného Kubína. Od roku 1974 trvalým bydliskom Spiš-
ská Nová Ves, Trieda l. mája 23/9. Ukončila PF UPJŠ v Prešove a 37 rokov pracovala v školstve na ZŠ.
Svoje profesionálne  poslanie  a  celoživotné  vzdelávanie  rozdáva žiakom,  ale  aj  študentom, celých 50
rokov svojho života v meste Spišská Nová Ves. Bolo to v Slovenskom červenom kríži - členka od roku
1961, pri výchove mladých zdravotníkov aj ako predsedníčka Územného spolku. Za svoju
dobrovoľnícku prácu  bola ocenená SCK l. stupňa za obetavosť, humanitu, dobrovoľnú službu. Ako
predsedníčka Miestneho  odboru  Matice slovenskej - 19 rokov, organizuje a propaguje  poznávanie
histórie   Spiša aj osobností   mesta aj Slovenska. Spolupracuje s Materskými školami, Základnými
školami, Gymnáziami aj Strednými školami v meste v spolupráci aj s DS Hviezdoslav. V roku 2023,
zážitkovými cestami spoznávaním Štefana Mišíka, zapojila aj Gymnázia miesta, v ktorých pôsobil. Za-
bezpečila osadenie 3 pamätných tabúľ osobnostiam mesta aj vydanie monografie autorky R. Kormošovou
s kolektívom autorov. MS jej prácu ocenila Zlatou cenou MS aj Mimoriadnou cenou. Primátor mesta
ocenil prácu MO MS a stal sa jeho laureátom.

Ako zakladateľka Klubu SMRŠ v Spišskej Novej Vsi, spoluautorka projektu Sto ruží Generál Štefánik,
vysadených po Slovensku a vo svete, sadila ružu s prezidentkou SR aj veľvyslankyňou SR v Ríme.



V spolupráci Rozária u Bohušov v Nižnej Myšli, vysadená 2023, pokračuje projekt výsadby po všetkých
dedinách  a  mestách  Slovenska.  Zozbierala  poéziu  venovanú  M  R.  Štefánikovi  a  dopomohla  k  jej
knižnému vydaniu. Je členka Správnej rady SMRŠ a bola ocenená Striebornou cenou.

V Jednote dôchodcov na Slovensku ako podpredsedníčka, teraz predsedníčka OO JDS, pôsobí 20 rokov.
Jej  prioritou  je  oblasť  celoživotného  vzdelávania,  kultúry  a  mediálnej  propagácie  života  dôchodcov.
Zúčastnila sa 20. výročia spomienky, založenia Univerzity tretieho veku v UMB v Banskej Bystrici ako
dlhoročná študentka. Je režisérkou všetkých okresných, kultúrnych podujatí s prezentáciou na krajských
či celoslovenských prehliadkach dôchodcov. Založila Klub dôchodcov Komenský. Za svoje aktivity OO
JDS sa stala laureátom Ceny primátora mesta P. Bečarika a jeho prijatím na Radnici oslávila svoje 30.
výročie založenia. Ústredie JDS ju za dobrovoľnícku prácu ocenilo l. stupňom. V meste bola dve volebné
obdobia poslankyňou, predsedníčka Kultúrnej komisie a členka komisie školstva aj sociálno-zdravotnej.
Pracovala ako členka výboru Euro región Tatry a ako zástupca mesta v Obchodnej spoločnosti s účasťou
mesta:  Spišské výstavné trhy viac ako 10 rokov.  Jolana Prochotská je  od 2019 roku laureátka  Ceny
primátora mesta Spišská Nová Ves.

Návrh na ocenenie predkladajú:
Matica slovenská
Klub Spoločnosti Milana Rastislava Štefánika
Jednota dôchodcov Slovenska
ZŠ Komenského ulica, SNV
DS Hviezdoslav
Spiš-View-Trading, spol. s. r. o. Spišské výstavné trhy
F. Sejút

Návrh č. 11 – MUDr. Jánovi Gajdošovi

MUDr. Ján Gajdoš - dlhoročný detský lekár, ktorý sa 50 rokov venuje starostlivosti o naše najmladšie
obyvateľstvo s nezištnou oddanosťou a empatiou.

Počas 50-ročného profesionálneho pôsobenia MUDr. Jána Gajdoša v zdravotníctve a predovšetkým v
pediatrii prešlo jeho rukami množstvo detí, ktorým pri navrátil zdravie. Jeho práca nie je len o liečení
chorôb ale aj o budovaní dôvery a vzťahov s deťmi a ich rodinami. Jedným z významných prínosov je, že
sa podieľal na zavedení povinného očkovania proti hemofilovým nákazám na Slovensku Jeho odborná
činnosť ako aj aktívna účasť na vzdelávacích a preventívnych projektoch zameraných na zdravie našich
detí je prínosom pre naše mesto. Okrem toho je MUDr. Gajdoš známy svojou schopnosťou komunikovať
s deťmi a uľahčovať im stres a obavy spojené s lekárskymi návštevami. Jeho láskavý spôsob a odborný
prístup z neho robí obľúbeného lekára nielen medzi deťmi ale aj rodičmi. Jeho práca je neoceniteľným
prínosom pre naše mesto a prispieva k budovaniu zdravšej a šťastnejšej budúcnosti našich detí.

Profesionálna kariéra:

• Ambulancia všeobecného lekára pre deti a dorast Nálepkovo-pediater
• Detské oddelenie Spišská Nová Ves - neonatológ
• Primár detského oddelenia v Levoči
• Vedúci odboru zdravotníctva a Okresný štátny lekár
• Súdny znalec v odbore pediatria
• Učiteľ na strednej zdravotnej škole a Katolíckej univerzite
• V súčasnosti pracuje ako pediater v ambulancii všeobecného lekára pre deti a dorast v Spišskej

Novej Vsi



Návrh na udelenie Ceny mesta predkladáme za jeho celoživotnú prácu a významné zásluhy o zdravie
detí nášho mesta Spišská Nová Ves a regiónu Spiš a pri príležitosti jeho 75. narodenín a 50 rokov
pôsobenia v pediatrii. MUDr. Ján Gajdoš je vo svojej profesionálnej oblasti stále aktívny lekár, ktorý sa
50 rokov stará o zdravie detí a za tú dobu už pozná generácie detí,  ich rodičov a aj starých rodičov.
Vďaka svojmu neúnavnému úsiliu a oddanosti voči pacientom a verejnému zdraviu si zaslúži ocenenie zo
strany nášho mesta. Veríme, že jeho práca je inšpiráciou pre všetkých a prispieva k vytvoreniu zdravej
populácie detí nášho mesta.

MUDr. Ján Gajdoš sa narodil                        vo Vranove nad Topl'ou v robotníckej rodine. Otec Ján
pracoval ako klampiar, mama Mária bola ženou v domácnosti, neskôr pracovala ako žehliarka v podniku
Slovenka. Janko vyrastal v rodine s dvoma mladšími súrodencami. Rodičia vždy žartovali, že z Janka
musí byť lekár, pretože v detstve prekonal všetky vážne choroby, ktoré v povojnových časoch trápili
prevažne deti.

Základnú a Strednú všeobecno-vzdelávaciu školu vo Vranove nad Topľou absolvoval s vyznamenaním,
takže bolo zrejmé, že bude pokračovať v štúdiu na vysokej škole. Pôvodne sníval o povolaní jadrového
fyzika. Po maturite v roku 1967 sa však spolu s kamarátmi rozhodol pre štúdium medicíny na Vojenskej
lekárskej fakulte v Hradci Králové. Časom však zistil, že ho viac láka cesta civilného lekára a preto si
podal  prihlášku  na  Karlovu  univerzitu.  Úspešne  urobil  prijímačky  a  prestúpil  na  Lekársku  fakultu
Univerzity Karlovej v Prahe. Tu bol slávnostne promovaný v roku 1974.

Prvým  pracovným  pôsobiskom  MUDr.  Jána  Gajdoša  bola  Gelnica  /1974-1981/,  kde  nastúpil  ako
gynekológ  -pôrodník,  no  zakrátko  sa  rozhodol  pre  prácu  pediatra  .  Niekoľko  rokov  pracoval  v
pediatrickej ambulancii v Nálepkove. Od roku 1981 pôsobil v OÚNZ v Spišskej Novej Vsi ako pediater
neonatológ.  V roku 1987 sa po výberovom konaní  stal  primárom detského oddelenia  v Levoči,  kde
pracoval 25 rokov. Popri tom pôsobil na Okresnom úrade v Spišskej Novej Vsi v rokoch 1991-1996 ako
vedúci  odboru  zdravotníctva  a  ako  Okresný  štátny  lekár.  V  90-tych  rokoch  vyučoval  na  strednej
zdravotníckej škole v Levoči,  kde sa podieľal na vzdelávaní  zdravotných sestier,  neskôr vyučoval na
Katolíckej  univerzite.  Povolaniu  pediatra,  ktoré  sa  mu stalo  priam poslaním venoval  aj  veľa  svojho
voľného času ako prednášajúci na kongresoch a pri publikačnej činnosti. Ako prvý detský lekár v strednej
Európe  začal  s  očkovaním  proti  Haemophilus  influenzae,  ktoré  už  v  súčasnosti  patrí  k  povinným
očkovaniam. Od roku 2012 až doteraz pracuje vo svojej súkromnej ambulancii v Spišskej Novej Vsi, kde
sa s láskou venuje svojim pacientom. Stále je aktívny aj ako súdny znalec v odbore pediatria

Vo  svojom  voľnom  čase  sa  venoval  volejbalu,  turistike,  lyžovaniu,  bežkovaniu  a  počas  štúdií  aj
horolezectvu. Pôsobil aj ako dobrovoľný člen Horskej služby. Medzi jeho záujmy patrí predovšetkým
výtvarné umenie, hudba, šport a je vášnivým čitateľom literatúry faktu.

Spolu s manželkou Elenkou vychovali dve dcéry Janu a Zuzanu a dnes mu robia radosť predovšetkým
vnúčatá Mojmír a Nina.

Návrh na ocenenie predkladajú:
MUDr. Alena Pekarčíková
Ing. Ľubomír Pastiran
MUDr. Iveta Fulková
MUDr. Peter Zelený
Oliver Buza

Návrh č. 12 – Eugenovi Svitanovi
Dovoľujeme si podať návrh na udelenie Ceny mesta SNV Eugenovi Svitanovi                                   za
celoživotnú prácu a jeho veľký podiel na úspechoch železničiarskej dychovky Železničiar v Spišskej
Novej Vsi.



Aktívny bol už od 17 rokov, ako hráč na dychové nástroje (trúbka..). Dotiahol to až do 100. výročia od
založenia dychovky (1922-2022). Stal sa aj predsedom dychovej hudby a neskôr pôsobil ako dirigent.
Viedol evidenciu členov veľmi podrobne, ako aj vystúpenia v jednotlivých rokoch.
Keďže  nebol  záujem o  tento  druh hudby  z  radov  mladších  muzikantov,  dychová  hudba  Železničiar
ukončila svoje pôsobenie. Chceme vyzdvihnúť jeho prínos pre kultúrne dianie v meste aj tým, že okrem
dirigovania veľmi aktívne tvoril aj prepisoval noty pre rôzne dychové nástroje ako autor. Vlastní mnoho
notových zošitov, ktoré by bolo škoda nezachovať pre spomienku na dychovú kapelu v meste, lebo bola
jediná.
Trápi  ho aj  to,  že nevie,  čo bude s vecami  v Uzlovom klube Železničiar  aj  naďalej  (tablá,  nástroje,
kronika, notové zápisky, uniformy a iné).

Keďže v budúcom roku sa dožije 80-tky, v čo dúfame, bolo by pekné toto ocenenie za jeho celoživotnú
prácu a prezentáciu v kultúrnej oblasti nášho mesta.
Ďakujeme za takéto oceňovanie aktívnym ľuďom v našom meste.

Návrh predkladá:

Rodina Svitanova

Návrh č. 13 – Miroslavovi Hnátovi

JUDr. Michal Recký, PhD. ako hrdý občan tohto mesta, ktorý tu žije od svojho narodenia, navrhuje udeliť
Cenu mesta pánovi Miroslavovi Hnátovi.

Odôvodnenie:

S Mirom Hnátom sa poznám od roku 2020, kedy sa naše cesty stretli vo výdajni Packeta na Zimnej ulici,
ktorú  prevádzkoval.  Z prvotných preberaní  objednaného  tovaru  a  prvých oťukávacích  rozhovorov sa
zrodilo jedno úžasné priateľstvo, ktoré neskôr prerástlo do skvelej spolupráce. Obyvatelia mesta Mira
Hnáta  poznajú  prostredníctvom jeho Občianskeho  združenia  Oči  Spišskej  Novej  Vsi  a  facebookovej
stránky Oči Spišskej Novej Vsi. Miro je človek, ktorý má veľmi podobný osud, myslenie, názory na svet
a snahu pomôcť a zmeniť svet k lepšiemu presne tak, ako aj ja. Nie je preto vôbec zvláštne, že si ľudsky
rozumieme,  pretože  sme naladení  na rovnakú vlnovú dĺžku.  Čo je  v dnešnej  dobe veľmi vzácne,  že
neváha si verejne aj prostredníctvom svojej facebookovej stránky priznať svoje chyby a zlyhania, ktoré v
živote urobil.  To v dnešnej dobe dokáže iba silná osobnosť. Rovnako má záujem o dianie v meste a
zaujíma sa o využívanie verejných zdrojov, kde poukazuje na ich nesprávne používanie. To je dnes tiež
veľmi dôležité, pretože tu ide o celú našu spoločnosť, o naše spoločné financie, ktoré majú byť využité čo
najefektívnejšie a v prospech všetkých.

To,  čo robí  Mira  Hnáta  skvelého a  dôstojného  kandidáta  na udelenie  Ceny mesta  je  jeho záujem o
komunitu, o ľudí, ktorým život neukázal práve najvľúdnejšiu tvár. Žijem v tomto meste už 40 rokov, ale
za celú tú dobu som nepoznal nikoho takého ako on. Neviem, možno niekomu krivdím, čo ma mrzí, no
to, čo som mal možnosť za tú dobu, čo sme priatelia vidieť a zažiť na vlastnej koži je obdivuhodné a
dávam pred jeho prácou a snahou pomáhať klobúk dolu nielen ja, ale aj mnohí moji priatelia a známi,
ktorí Mira a jeho prácu poznajú. Spomedzi všetkých aktivít, ktoré robí: literárne súťaže, výstavy vedľa
našej radnice, či aktivít na sídlisku Západ, kde býva, chcem hlavne vyzdvihnúť jeho benefičné aktivity,
ktoré pomáhajú ľuďom, ktorí to veľmi potrebujú. Sú to rôzne druhy športových zápasov, či už floorbal,
volejbal, basketbal, ktorých už bolo spolu 12 a posledný rok pribudli benefičné prednášky, na ktorých
mám tu česť a možnosť podieľať sa. Ich hlavným cieľom je pomôcť - to najkrajšie, čo môžeme urobiť pre
druhého,  keď má akýkoľvek problém.  Každý z  nás  pozná vo svojom okolí  niekoho,  kto má nejaké
zdravotné problémy a vieme ako vie zabolieť trápenie blízkeho a nám známeho človeka. No táto bolesť je



o to väčšia, keď sa týka detí. O to viac je našou povinnosťou pomôcť, keďže dnes sú ceny zdravotných
úkonov, liekov, rehabilitácií, rôznych pomôcok a nákladov spojených s cestovaním tak vysoké, že je to
veľmi  náročné finančne utiahnuť z  dnešných biednych platov,  nebodaj  ak aj  samotný rodič  má sám
zdravotné problémy, ktoré túto situáciu ešte viac sťažujú. Úrady sú často pomalé, vybavovanie a zbytočná
byrokracia je veľmi náročná a kým sa to všetko stihne vybaviť, plynie vzácny čas a žiť z niečoho je
potrebné každý deň. Tu prichádzajú na pomoc bežní ľudia, ktorí dokážu aspoň na nejaký čas danej rodine
pomôcť. Jedným z nich je Miro Hnát, ktorý už pomohol týmito aktivitami viacerým rodinám a stále hľadá
ďalších, ktorú túto pomoc potrebujú. A ja som veľmi rád, že mu môžem pri tomto podať pomocnú ruku a
využiť svoj talent, schopnosti a možnosti prispieť do mozaiky pomoci, výsledkom ktorej je veľká úľava
rodičov týchto detí,  že majú na istý čas zabezpečené finančné prostriedky na zdravotnú starostlivosť,
pomôcky  a  lieky  pre  svoje  deti.  Viete,  keď  vám zavolá  mama  dieťaťa  a  plače  vám do  telefónu  z
vďačnosti, že ste jej na 5 mesiacov odobrali bremeno trápenia, či bude môcť svojmu synovi dať všetko,
čo potrebuje na boj so zákernou chorobou, to sú momenty, ktoré vás nenechajú chladným a ten pocit,
ktorý prežívate s vedomím, že ste pomohli sa nedá opísať a ani vyvážiť žiadnym bohatstvom tohto sveta.
Spolu s Mirom sme už takto pomohli len prostredníctvom prednášok 4 deťom. Je pre mňa cťou, že ma
Miro do tohto tandemu zavolal, pretože robím to, čo som vždy chcel - pomáhať druhým a zároveň si
môžem plniť svoje sny - robím to, čo milujem, čo je moja najväčšia životná vášeň - prednášať, vzdelávať
a  obohacovať  duše a  mysle druhých ľudí.  Vesmír  je  v  rovnováhe -  ľudia prídu  na prednášku alebo
športový zápas s hlavným úmyslom pomôcť druhému a ako odmenu za to si odnášajú skvelý pocit, že
pomohli, super pocit zo športového výkonu alebo obohatený o nové vedomosti a poznatky.

Z  vyššie  uvedených  dôvodov  navrhujem  pána  Miroslava  Hnáta  na  udelenie  Ceny  mesta,  aby  bol
príkladom a vzorom pre ďalších,  ktorí sa s myšlienkou pomoci iným zaoberajú,  ale doposiaľ nenašli
odvahu pustiť sa do toho a ľudí, ktorí sú ochotní akokoľvek prispieť svojou pomocou pre dobrú vec.
Nech je pre nich inšpiráciou, že ak chceme, máme motiváciu a sme pre svoju prácu zapálení, nič nie je
nemožné,  dá  sa  to  všetko  uskutočniť'  a  nájsť'  okolo  seba  ľudí,  ktorí  sa  pridajú.  Len  takto  môžeme
postupne meniť spoločnosť k lepšiemu.

Návrh predkladá:

JUDr. Michal Recký, PhD.

Návrh č. 14 – Vlastimilovi Wojnarovi

Je kvalitný, skúsený, český hokejový tréner.

Je rodákom z Českého Tešína, kde začínal ako hráč približne v šiestich rokoch, potom ho spolu s ďalšími 
troma spoluhráčmi vybrali do Třinca, kde strávil prakticky celú mládežnícku kariéru. Ako hráč pôsobil v 
Karvinej a Frýdku-Místku. Trénerskú kariéru začínal v Chorvátsku. S dorasteneckými a juniorskými 
tímami Záhrebu niekoľkokrát vyhral majstrovský titul. Vyskúšal si aj trénovanie chorvátskej 
reprezentácie. Ako tréner pôsobil aj pri mládežníckych tímoch Třinca a seniorských tímoch Frýdku-Místu
či Prostějova.

Na začiatku sezóny 2022/23 sa stal hlavným trénerom HK Rysy Spišská Nová Ves, ktorých 
priviedol k historickému 3. miestu v najvyššej slovenskej hokejovej súťaži. V tejto sezóne 
bojuje aktuálne vo finále extraligy, čo svedčí o jeho vysokých kvalitách.

Keďže po skončení sezóny odchádza trénovať do Vítkoviec, bola by táto cena poďakovaním za 
jeho prácu, ktorá je pozitívne vnímaná drvivou väčšinou obyvateľov mesta.

Návrh predkladá:
Mgr. Marek Baláž – poslanec MsZ v SNV


